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 W odpowiedzi na Pana interpelację zgłoszoną na XXIX sesji Rady miasta Skierniewice w dniu  

25 marca 2021r. w sprawie wjazdu, wyjazdu z osiedla Zwierzyniecka Park na ulicę Zwierzyniecką 

uprzejmie wyjaśniam: 

Opracowana i zatwierdzona decyzją o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, dokumentacja 

projektowa budowy wiaduktu w ul. Zwierzynieckiej i Piłsudskiego wraz z przebudową przyległego układu 

drogowego, przewiduje jeden zjazd na drogę wewnętrzną w osiedlu Zwierzyniecka Park. Dodać należy,  

że do tej pory istnieje tylko jeden zjazd, a deweloper, który brał udział w uzgodnieniach na etapie 

powstawania projektu nie zgłaszał potrzeby lub konieczności wykonania dodatkowego zjazdu. 

W związku z inwestycją wydana została decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach przedsięwzięcia, 

która nakłada na inwestora, czyli Miasto Skierniewice, obowiązek zaprojektowania i wykonania ekranów 

akustycznych w celu ochrony przyległych posesji przed hałasem komunikacyjnym. Od obecnie istniejącego 

wjazdu na osiedle do wjazdu na stację paliw ekran akustyczny musi być ciągły, gdyż każda dodatkowa 

przerwa w ekranie zmniejsza jego efektywność, co może doprowadzić do sytuacji, że nie będą spełnione 

wymagania dotyczące spełnienia norm hałasu komunikacyjnego. Wykonanie dodatkowego zjazdu, a zatem 

przerwa w ekranie akustycznym nie jest zgodna z wydaną decyzją o środowiskowych uwarunkowaniach 

przedsięwzięcia oraz z wydaną decyzją zezwalającą na realizację inwestycji drogowej.  

Wobec powyższego wnioskowany przez Pana zjazd nie może zostać zrealizowany.  
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